
2020飯店最新 交通路線公布 

 

 因應第三航廈建置工程，桃園國際機場周邊道路也配合工程、進行路線變更工程，來往車輛則依以下最新交通路線

行進，提供予飯店往來賓客參考 

 New route by driving within hotel and airport terminals from February, 2018 

    

 

由國道 2 號機場支線前往，需行駛航站南路經第二航廈後靠左，於塔台路迴轉至航站北路，直

行靠右行駛至華航園區後右轉，進入園區即可抵達。 

 由機場方向前往飯店，依指標靠右側行駛，並右轉華航園區即可抵達。 

From National Highway No. 2 to Hotel--Airport Access Road (National Highway No. 2) -> Hangzhan 

South Road -> Stay on the left lane and make a U-turn at Tower Road -> Hangzhan North Road -> Stay 

on the right lane to China Airlines Park ->Turn right to Novotel Taipei. 

 From Airport to Hotel--Follow directions and stay on the right lane ->Turn right to China Airlines 

Park. 

 
 

 

 往台北、中壢方向，依指示右轉出園區，行駛航站南路即可。 

 至機場，依指示右轉出園區，下大園交流道後，左迴轉進入國道 2號往機場方向，依指示直行。 

 From Hotel to Chungli or Taipei  -> Follow directions and turn right to exit China Airlines Park -> 

Hangzhan South Road. 

 From Hotel to Airport -> Follow directions and turn right to exit China Airlines Park -> Exit from 

Dayuan Interchange -> Turn left and U-turn at Airport Access Road (National Highway No. 2). 



 

 

★自停車場離開時，請注意左方來車，並依指示迴轉至出口。 

★Be aware of cars from left side and follow the directions to exit parking lot. 

 


